

which he had been requested to prepare and gives legal opinion of counsel regarding a matter communicated to him by client, and distributed to M.E. Minks, General Counsel, Gulf Oil Corporation; I.W. Coleman, Associate General Counsel, Gulf Oil Corporation; R.K. Allen, Counsel, Gulf Mineral Resources Company, a subsidiary of Gulf Oil Corporation; counsel Gulf Minerals Canada, Ltd.; and M.W. Ramsey, Director, Corporate Planning, Planning and Economics Department, Gulf Oil Corporation.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 30*).

(24) That an Order of the House do issue for a copy of the memorandum dated June 15, 1972 from O.J.C. Runnalls, Senior Advisor - Uranium, Department of Energy, Mines and Resources; Official of Uranium Canada, Limited, a Crown corporation to J. Austin, Deputy Minister of the Department of Energy, Mines and Resources; President, Uranium Canada, Limited, a Crown corporation being a summary of Canadian Uranium Producers' Meeting in Johannesburg, May 28, 1972 (classified confidential by Canadian government) and distributed to G.M. McNabb, Assistant Deputy Minister (Energy) of the Department of Energy, Mines and Resources; Executive Vice President, Uranium Canada, Limited, a Crown corporation.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 31*).

(25) That an Order of the House do issue for a copy of the memorandum dated June 27, 1972 from O.J.C. Runnalls, Senior Advisor - Uranium, Department of Energy, Mines and Resources; Official of Uranium Canada, Limited, a Crown corporation to J. Austin, Deputy Minister of the Department of Energy Mines and Resources; President, Uranium Canada, Limited, a Crown corporation being a summary of meeting of Canadian Uranium Producers of June 9, 1972 (classified confidential by Canadian government) and distributed to G.M. McNabb, Assistant Deputy Minister (Energy) of the Department of Energy, Mines and Resources; Executive Vice President, Uranium Canada, Limited, a Crown corporation.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 32*).

(26) That an Order of the House do issue for a copy of the memorandum dated July 6, 1972 from R.D. Jackson, Attorney, Gulf Oil Corporation to I.W. Coleman, Associate General Counsel, Gulf Oil Corporation describing advice of counsel concerning a matter communicated to counsel by client and distributed to F.R. O'Hara, Attorney/Antitrust Counsel, Gulf Oil Corporation.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 33*).

(27) That an Order of the House do issue for a copy of the memorandum dated July 10, 1972, from R.D. Jackson, Attorney, Gulf Oil Corporation, to I.W. Coleman, Associate General Counsel, Gulf Oil Corporation; F.R. O'Hara, Attorney/Antitrust Counsel, Gulf Oil Corporation; and M.W. Ramsey, Director, Corporate Planning, Planning and Economics Department, Gulf Oil Corporation describing work schedule of lawyers regarding preparation of legal opinion and subjects of upcoming meeting of counsel and client, distributed to M.E. Minks, General Counsel, Gulf Oil Corporation.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 34*).

Jackson au sujet d'une analyse juridique qu'on lui avait demandé de préparer et dans laquelle il donne un avis sur une question que lui avait communiquée son client, et distribuée à M. M.E. Minks, conseiller général de la *Gulf Oil Corporation*, M. I.W. Coleman, conseiller général associé de la *Gulf Oil Corporation*, M. R.K. Allen, conseiller de la *Gulf Mineral Resources Company*, filiale de la *Gulf Oil Corporation* et conseiller de la *Gulf Minerals Canada, Ltd.*, et M. M.W. Ramsey, directeur, Planification de groupe, Département de la Planification et de l'Économie de la *Gulf Oil Corporation*.—(*Avis de motion portant production de documents n° 30*).

(24) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la note du 15 juin 1972, de M. O.J.C. Runnalls, conseiller principal—Uranium du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources et haut fonctionnaire d'Uranium Canada. Limitée, société de la Couronne à M. J. Austin, sous-ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources et président d'Uranium Canada, Limitée, donnant un résumé de la réunion de l'Association des producteurs canadiens d'uranium à Johannesburg, le 28 mai 1972 (document classé confidentiel par le gouvernement canadien) distribué à M. G.M. McNabb, sous-ministre adjoint (Énergie) de l'Énergie, des Mines et des Ressources et vice-président exécutif d'Uranium Canada, Limitée.—(*Avis de motion portant production de documents n° 31*).

(25) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie de la note du 27 juin 1972, de M. O.J.C. Runnalls, conseiller principal—Uranium du ministère de l'Énergie, des Mines et des Ressources et haut fonctionnaire d'Uranium Canada, Limitée, société de la Couronne, à M. J. Austin, sous-ministre de l'Énergie, des Mines et des Ressources et président d'Uranium Canada, Limitée, donnant le résumé d'une réunion de l'Association des producteurs canadiens d'uranium le 9 juin 1972 (document classé confidentiel par le gouvernement canadien) et distribué à M. G.M. McNabb, sous-ministre adjoint (Énergie) de l'Énergie, des Mines et des Ressources et vice-président exécutif d'Uranium Canada, Limitée.—(*Avis de motion portant production de documents n° 32*).

(26) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du mémoire du 6 juillet 1972, adressé par M. R.D. Jackson, avocat de la *Gulf Oil Corporation* à M. I.W. Coleman, conseiller général associé de la *Gulf Oil Corporation* exposant l'avis du conseiller sur une question dont le client l'avait saisi et communiquée à M. F.R. O'Hara, avocat et conseiller antitrust de la *Gulf Oil Corporation*.—(*Avis de motion portant production de documents n° 33*).

(27) Qu'un ordre de la Chambre soit donné en vue de la production de copie du mémoire du 10 juillet 1972, adressé par M. R.D. Jackson, avocat de la *Gulf Oil Corporation*, à M. I.W. Coleman, conseiller général associé de la *Gulf Oil Corporation*, M. F.R. O'Hara, avocat et conseiller antitrust de la *Gulf Oil Corporation* et M. M.W. Ramsey, directeur, Planification de groupe Département de la Planification et de l'Économie de la *Gulf Oil Corporation* détaillant le calendrier des travaux des avocats touchant la préparation d'un avis juridique et des questions devant faire l'objet d'une réunion prochaine entre le conseiller et le client, et distribué à M. M.E. Minks,